



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

20 September 2021

Dear Parents,

HKCES Chinese History Joint School Mock Exam for HKDSE (2021-2022)

Please be notified that your daughter (Name: _____ Class: _____ Class No.: _____) has signed up to take part in the HKCES Chinese History Joint School Mock Exam for HKDSE (2021-2022). The details are as follows:

Date :	27 November 2021
Time :	Paper 1 8:30 a.m. - 10:45 a.m. Paper 2 11:30 a.m. - 12:50 p.m.
Venue :	To be confirmed Participants will be informed in due course by teacher-in-charge
Papers :	Paper 1 + Paper 2
Examination fees :	\$130 per student (Scripts marking service included)
Teacher-in-charge :	Mr. Y. C. Ching
Remarks:	1. Participants must bring along the provided Admission Form with them. 2. Participants will be dismissed at the venue.

The said fee will be debited from the autopay account in October. Please ensure that the amount is deposited into the autopay account. The school will notify parents by circular and SMS the amount and due date for the payment before their account is debited. An administration fee charged by the bank of not more than \$150 (depending on individual banks) will be levied upon any unpaid fee after the due date.

For parents who have not applied for an autopay account, the fee should be paid by cash, or cheque made payable to "The IMC of St. Clare's Girls' School" at the school office by students.

Please sign and return the reply slip to the teacher-in-charge Mr. Y.C. Ching on or before 23 September 2021. For any further enquiry, kindly contact the teacher-in-charge.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan
Principal



-----Reply Slip-----

To: St. Clare's Girls' School

Notice No.: 2122017

HKCES Chinese History Joint School Mock Exam for HKDSE (2021-2022)

We have read the above letter and are aware that my daughter will take part in the HKCES Chinese History Joint School Mock Exam for HKDSE (2021-2022).

Student Name

Parent's Signature

Class & Class Number

Date



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax: 2855 8420

敬啟者：

香港歷史及文化教育協會主辦香港中學文憑考試 「中國歷史科聯校模擬考試 2021-2022」

貴子弟 (姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____) 已報名參加香港歷史及文化教育協會舉辦的「中國歷史科聯校模擬考試 2021-2022」，詳情如下：

日期：	二零二一年十一月二十七日
時間：	卷一 上午八時三十分至十時四十五分 卷二 上午十一時三十分至下午十二時五十分
地點：	待定 負責老師稍後通知
試卷：	卷一及卷二
考試費用：	每位\$130 (包括批改試卷服務)
負責老師：	程裕昌老師
備註：	1. 考生須帶備主辦機構的準考證應試 2. 考試完畢，考生於考試地點解散

費用將於 10 月以自動轉賬方式從家長所提供的銀行戶口中扣除，本校在轉賬前將會以短信及通告另行通知有關轉賬詳情。請家長在轉賬日期前將費用存入付款的銀行戶口內，若戶口存款不足而無法扣取所需款項，有關扣賬銀行會收取不多於港幣 150 元的手續費 (視乎個別銀行而定)。

凡未有申請以自動轉賬繳費的家長，必須到校務處以現金或劃線支票繳交費用，支票抬頭為「聖嘉勒女書院法團校董會」。

敬請細閱並簽妥回條，於九月二十三日或之前遞交回條予程裕昌老師。如有疑問，請聯絡負責老師。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年九月二十日